
 

 

Verslag oudercomité 05/12/24 

Oudercomité AW  AW  AW 
Sylvie De Buck AW Kim Rodts AW Kelly Rokegem AW 
Sharon Gruyaert  Ann Clincke  Kenneth David  
Morwenna Buysse  Steven De Poorter AW Alexander Heyneman  
Valérie Fiers  Davy De Zutter AW Jochen Hubrecht AW 
Hannes Braeckman  Davy De Boever AW Sven Matton  
Jasper Nys AW Lien Lievens AW Nikita  
Veerle Van de Nouwelant AW Stefanie Deschuyter  Jasper Rogiest AW 
Melissa AW Nikki Eerebout AW   
Leerkrachten AW  AW  AW 
Juf Ann De Buck AW Juf Isabelle AW Juf Ianthe  
Juf Griet  Juf Kathy  Juf Marleen M  
Juf An Planckaert AW Juf Annelore AW Juf (islam)  
Juf Veronique  Juf Christine  Juf Inge  
Juf Mieke  Juf Dorine  Juf Magali   
Juf Renske  Juf Ellen  Juf Kim    
Juf Els  Meester Elie  Juf Elke  
Meester Louis  Juf Alice  Juf Karen (secretariaat)  
Schepen van Onderwijs      

 

Sinterklaas:  

Sinterklaas komt rond 10 voor 9 aan op de parking. Hij zal de speelplaats van de lagere school 
oprijden in een camionette van Bpost. De pieten lopen achter de bestelwagen aan omdat de Sint per 
ongeluk tussen de cadeautjes terecht is geraakt in de camionette van Bpost.  

In de namiddag komt matroos Jens langs voor een show.  

Winterdorp 

De helperslijst is al grotendeels ingevuld. Juf Isabelle bakt vanaf 19u frietjes, daarvoor bakt Kenneth.  

EFSS werd ondertussen door Alexander gecontacteerd omtrent de veiligheidsvoorschriften.  

Woensdag 11 december wordt de kleuterspeelplaats opgeruimd/ingericht. Jasper R komt woensdag 
de Herashekkens installeren en neemt zijn bladblazer mee.  

Bolleboos heeft gevraagd of men 3 kraampjes kan lenen voor hun Kerstfeest. Vorig jaar heeft men 
deze ook zelf in elkaar gestoken. De kraampjes mogen eventueel buiten blijven staan, maar ze 
moeten wel steeds overdekt staan.  



 

 

De kerstman komt aan rond 17u en loopt de hele tijd rond, er is dit jaar geen photobooth. Sylvie stelt 
voor om de troon van de Sint te hergebruiken zodanig dat de kerstman ook even kan neerzitten.  

De persoon die langskomt van de grimme is voorzien tot 19u, maar kan een uur langer blijven indien 
nodig.   

Jasper N en Davy brengen elk een microgolf mee voor het opwarmen van de poffertjes. 

 Er werden 20 schorten besteld. Deze zullen geleverd worden op 11 december. Deze zullen na iedere 
activiteit gewassen moeten worden. Hiervoor wordt er gewerkt met een beurtrol. Ditmaal zal Kim de 
schorten meenemen naar huis. 

De banner werd niet besteld voor aan de entree omdat er onvoldoende tijd is voor de stad om nog 
iets uit te werken. Het voorstel wordt wel meegenomen naar de volgende activiteiten.  

Er wordt nog gevraagd bij juf Karen of er voldoende drankkaarten zijn (Jasper N). 

Kerstactie 

Er werden 837 stuks verkocht, 20 stuks minder dan vorig jaar. De nougat verkocht dit jaar minder, 
net als de chocoladepakketten.  

De Côte d’or paketten kunnen helaas opnieuw niet tijdig geleverd worden. De school stuurt een 
mailtje uit naar de ouders dat de levering pas later kan gebeuren. De mogelijkheid ter terugbetaling 
wordt in eerste instantie niet voorgesteld. Hierdoor is het niet nodig dat er helpers komen op 
woensdagvoormiddag 18 december om de côte d’or pakketten te vullen. De helpers van woensdag 
komen reeds samen om 10u30 om de grote bestellingen klaar te zetten.  

 

o De helpers voor de verdeling van de koekjes zijn: 
 Woensdag vanaf 11u10.: Sharon, Melissa, Sylvie en Davy  
 Donderdag: Nikki, Kelly en Lien  
 Vrijdag: Nikki, Kelly en Jasper (juf Isabelle is back-up) 

 

Musical  

Er werd geïnformeerd bij Dobbelaere als traiteur voor stoofvlees/friet. Dit komt neer op €11 voor 
een volwassene en €8 voor een kind + 1,5 euro voor het afruimen/afwassen van de borden. Er geldt 
een minimumafname van 150 personen.  

De werkgroep bekijkt verder welke formule de voorkeur draagt: een traiteur met beperkt aantal 
plaatsen of een foodtruck. 

Op Winterdorp wordt een affiche uitgehangen met een save the date voor de musical en de quiz.  

Varia:  

 Jasper R heeft verder onderzocht wat er mogelijk is om het “bosgedeelte” op de speelplaats 
van de lagere school op te waarderen. Momenteel zijn daar verschillende spelen rot. Er 
zouden 2 kleinere speeltoestellen kunnen komen omdat er rekening gehouden moet worden 
met een valzone en een boom die midden het terrein staat.  
Eventueel kan er ook een wilgenhut bijgebouwd worden in het voorjaar.  



 

 

 De bedankingsactiviteit gaat dit schooljaar door op 14 juni 2025.  
 De volgende vergadering gaat door op 15 januari. Er wordt gepolst bij juf Kathy of deze 

vergadering opnieuw bij haar kan doorgaan (Nota na de vergadering: Jasper N heeft 
ondertussen bevestiging gekregen dat dit ok is voor juf Kathy).  

 

 

 

 

 


